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Dnr. KS-2020-0029-000  § 2 
 

KOMMUNCHEFEN INFORMERAR 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 
 
SAMMANFATTNING 
Kommunchefen Olli Joenväärä lämnar information till arbetsutskottet 
om nedanstående punkter: 

• Per Nilsson, byggnadsinspektör, informerar om 
exploateringsavtalsförfarandet. 

• Ledningsorganisation skolan – information om syfte och mål. 

• HR-strateg, vi har höga sjuktal inom kommunen och en del i 
satsningen för att sänka dem är att anställa en HR-strateg för att 
stötta HR-enheten. Vi har brister i arbetsmiljö och behov av 
kompetensförsörjning. Tjänsten ryms inom budget 2020 och är 
delvis finansierad via omställningsmedel. Målsättningen är sänkta 
sjuktal, till gagn både för individ och ekonomi.  

• Skolinspektionens tillsyn, besöker Dorotea i februari. 

• Rutin kränkningsärenden för anmälan till huvudman finns 
upprättad. 
Ingen anmälan har inkommit 190901 - 200113. 

• Ny lokal för pedagogisk omsorg Borgafjäll, för närvarande 
upphandlas en projekteringskonsult. 

• Överförmyndarnämnden har fått allvarlig kritik vid Länsstyrelsens 
granskning. Kommuncheferna har fått i uppdrag att utreda 
tjänsteorganisationen. 

• Gabriel Holmlund, näringslivsutvecklare, ger en kort information 
om kommande kollektivtrafiksupphandling.  
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Dnr. KS-2019-0013-042  § 3 
 

LÖPANDE UPPFÖLJNING BUDGET 2019 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Informationen noteras. 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Ekonomichef, Emil Blomberg, redovisar ett preliminärt utfall för 2019. 
Prognosen för helåret är att kommunen kommer att redovisa ett positivt 
resultat, dock sämre än väntat. 
 
Underskottet för nämnderna har fortsatt öka, både för utbildnings-
verksamheterna och vård- och stödverksamheterna. 
 
Bokslutet skall vara klart 5 mars. 
 
Vi har ett kvarvarande balanskrav på 4 mkr som eventuellt tas redan 
under bokslut 2019.  
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Dnr. KS-2020-0028-040  § 4 
 

RESURSFÖRDELNINGSPROJEKT - 
”PRISLAPPSMODELLEN” 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att tillämpa 
resursfördelningsmodellen från och med budgetår 2021. 
 
Ekonomichef ges i uppdrag att lägga förslag på en policy för internhyror. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Dorotea kommun har under hösten deltagit i ett projekt för att utveckla en 
resursfördelningsmodell. 

Syftet med prislappsmodellen är att det ska ge förutsättningar för: 
- Stärkt ekonomi 
- Realistiska budgetramar 
- Koppling till demografin 
- Medvetna politiska prioriteringar 
- Långsiktig planering 

Projektet leds av en arbetsgrupp från Sveriges Kommuner och Regioner 
(SKR) samt resurspersoner från Malå, Arjeplog och Borgholm som 
tidigare har arbetat med modellen. 
En förutsättning för att modellen ska fungera är att alla verksamheter 
betalar för sina egna lokaler. Därför måste alla kommuner som deltar i 
projektet införa internhyror. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200121 
Resursfördelning projektbeskrivning 2019 
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Dnr. KS-2019-0254-613   § 5 

 
MOTION – ÖKA SJÄLVFÖRSÖRJNINGSGRADEN AV 
MUSIKSKOLAN 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta avslå motionen 
med följande motivering: 
 
”Den kommunala musikskolan är precis som förslagsställaren påpekar 
inte ett lagstadgat kommunalt uppdrag utan det är en politisk prioritering 
som Dorotea kommun har valt att göra. Med en krympande ekonomi 
ska man självfallet se över hur befintliga medel nyttjas så att de kommer 
medborgarna till gagn i så stor utsträckning som möjligt. 
 
Skolans läroplan Lgr 11 poängterar att estetiska inslag ska genomsyra all 
undervisning och att skolan ska uppmärksamma både intellektuella, 
praktiska, sinnliga och estetiska aspekter. Alla elever bör kunna använda 
och ha tagit del av olika uttrycksformer som språk, bild, musik, drama 
och dans under sin skolgång. 
I det arbetet är den kommunala musikskolan ett bra komplement som 
förstärker den ordinarie undervisningen till att uppfylla läroplanens 
intentioner vad gäller de estetiska förmågorna. 
Den kommunala musikskolan är en populär aktivitet bland våra 
ungdomar och bidrar till en rik fritid för de ungdomar som väljer att 
förkovra sig inom musiken.” 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Jimmy Frohm, SD, har in lämnat motion ”Öka självförsörjningsgraden 
av musikskolan”: 
 
Dorotea har länge kämpat med tuff ekonomi och utmaningar. Det är 
mycket i en kommunal verksamhet som måste fungera. Även om vissa 
prognoser ser bättre ut än andra så är det naivt att tro att faran är över. 
Temporära intäkter, eftersläpat underhåll, ändrade förutsättningar är 
alltid saker som kan förvärra de ekonomiska prognoserna. Dessutom ser 
vi i Sverigedemokraterna att det finns delar i den kommunala 
kärnverksamheten som behöver ekonomiskt tillskott. Vi kommer alltid 
att prioritera och se till att skola och omsorg har de resurser de behöver. 
 
För att se till att vi har resurser för kärnverksamheter så måste Dorotea 
kommun titta över vilka verksamheter som kan förändras. En 
verksamhet som är populär bland brukare, men inte vital och ej 
lagstadgad verksamhet är den kommunala musikskolan. 
Vi ser att i framtiden så kommer Dorotea behöva dessa ekonomiska 
medel och att driva kulturskolan i kommunal regi är tämligen dyrt. Vi 
kommer dock alltid stödja lokal kultur men i andra former. 
 
Med anledning av ovanstående så yrkar Sverigedemokraterna:  
att avveckla den kommunala musikskolan. 
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     § 5 

 
BESLUTSUNDERLAG 
Motion – Öka självförsörjningsgraden av musikskolan, 191014 
Protokoll KF, 191028, § 41 
Tjänsteskrivelse, 200103 
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Dnr. KS-2018-0180-100   § 6 
 

MOTION – FÖRSLAG PÅ ATT TILLSÄTTA EN 
DEMOKRATIBEREDNING 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att besvara 
motionen med följande motiveringar numrerade 1-6: 
 
1. Medborgardialog genom bland annat enkäter 
Enkäter är ett utmärkt verktyg för att undersöka intressen och åsikter i 
olika frågor. Nu senast har intresset för olika boendeformer för äldre 
undersökts genom en fråga på kommunens hemsida. Enkäter kan 
användas mer och kan göras både enkla och lättillgängliga för 
allmänheten.  
 
Förslag till beslut: Förslaget bifalls 
 
2. Medborgarträffar, paneler och utfrågningar 2 ggr per år i MB och i 

Borgafjäll  
Dorotea kommuns olika företrädare deltar regelbundet i olika träffar. 
Under året har flera träffar ordnats i byar, med olika föreningar, med 
elevråd och företagare. Kommunledningen prioriterar träffar med 
medborgare och olika aktörer och omfattningen har ökat. Det finns 
många olika former för träffar och möten, och inte minst i samband med 
olika planer hålls många samråd, träffar och dialoger. Detta bör öka, men 
inte bestämmas till ett visst antal eller en viss plats. 
 
Förslag till beslut: Förslaget anses besvarat 
 
3. Utveckla modeller för medborgarförslag 
Medborgarförslag kan ställas på mängder av olika sätt. Man kan skicka 
ett förslag direkt till kommunen, svara på enkäter, besöka kommunhuset, 
ringa, skriva. I en liten kommun är avståndet kort mellan beslutsfattare 
och kommuninvånare och andra som verkar inom kommunen. Det 
saknas inte möjligheter att lämna förslag. 
 
Förslag till beslut: Förslaget anses besvarat 
 
4. Tv-sända kommunfullmäktige och kommunstyrelsemöten 
Målet är att sända kommunfullmäktiges sammanträden och det utreds 
hur det ska ske. När det gäller kommunstyrelsens sammanträden är dessa 
inte öppna för allmänheten och därför ska de heller inte spelas in eller 
filmas. 
 
Förslag till beslut: Förslaget att TV-sända fullmäktige anses besvarat, 
förslaget att TV-sända eller spela in kommunstyrelsens sammanträden 
avslås 
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     § 6 

 
 
5. Utveckla olika former för e-demokrati, speciellt kan ungdomars 

intresse för demokrati och politik kan utvecklas 
Tyvärr har Dorotea kommun för små resurser för att utveckla egna 
lösningar inom e-demokrati förutom sådana som är enkla att genomföra 
till exempel genom enkäter och andra verktyg. De formerna finns redan 
och just nu bedöms det som mer angeläget att bilda ett fungerande 
ungdomsråd. Men det kan bli aktuellt med olika e-lösningar riktade mot 
ungdomar längre fram. 
 
Förslag till beslut: Förslaget avslås 
 
6. Införande av en årlig demokratidag och skapa ett ungdomsfullmäktige 
Med fler enkäter, dialogträffar etc. ökar antalet mötesplatser mellan 
väljare och valda, och med tanke på det stora antalet träffar mellan 
kommunen, befolkning och andra som är aktiva i Dorotea som ligger 
framför oss, känns införandet av en speciell demokratidag inte aktuellt 
för närvarande. När det gäller frågan om ungdomsfullmäktige, arbetar 
kommunledningen tillsammans med bl.a. Strandenskolan på att införa ett 
ungdomsråd i Dorotea kommun. I detta ska även ungdomar som lämnat 
grundskolan ingå.  
 
Förslag till beslut: Förslag om särskild demokratidag avslås. Förslag om 
ungdomsfullmäktige besvarat genom förslaget om ungdomsråd. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Dorotea kommunlistas partigrupp i kommunfullmäktige har lämnat in en 
motion där de föreslår att fullmäktige ska tillsätta en demokratiberedning 
som under mandatperioden ska verka för ”direktdemokrati” genom ett 
ökat medborgarinflytande och ökad insyn. I motionen ger de förslag på 
ett antal verktyg för att involvera medborgarna. 
Britt-Inger Tegnander, DKL, läste upp motionen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Motion från Dorotea kommunlista (DKL), 181114. 
PU KF 181126, § 69 
Förslag till motionssvar, 200117 
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Dnr. KS-2019-0168-005  § 7 
 

MEDBORGARFRÅGA – DOROTEA LOKALTV 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att i framtida tillgänglighetsarbete titta 
över frågan och se hur den kan lösas på bästa sätt. I dagsläget finns 
varken färdig utrustning att använda eller personalresurser att avsätta för 
ändamålet, med detta anses medborgarfrågan besvarad. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
En medborgarfråga har lämnats in av Emil Wallin om att åter kunna följa 
fullmäktige via TV. 
Föreslår att kommunen tar beslut om att fullmäktige ska sändas via TV. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Medborgarförslag, 190625 
Protokoll KF 191028, § 40 
Yttrande, 191105 
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Dnr. KS-2019-0318-118  § 8 
 

NOMINERING TILL AVFALL SVERIGES STYRELSE OCH 
REVISION 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Dorotea kommun avstår att nominera någon till Avfall Sveriges styrelse 
eller revision. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunen har av Avfall Sverige fått möjlighet att nominera personer 
som valberedningen, efter sin beredning, ska kunna föreslå till att ingå i 
styrelsen eller revisionen för Avfall Sverige. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse, 191115 
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Dnr. KS-2019-0291-017  § 9 
 

PERSONALPOLICY OCH LÖNEPOLICY 2020 - 2022 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta ny 
Personalpolicy och lönepolicy 2020 - 2022. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Personalpolitiskt program och lönepolicy gällande 2017 - 2020 har 
reviderats och synpunkter har inhämtats från chefer och 
arbetstagarorganisationer under framtagandet. I nytt uppdaterat förslag 
ändras titeln från Personalpolitiskt program till Personalpolicy. 
Lönepolicyn innehåller nya lönekriterier och utrymme för 
verksamhetsspecifika lönekriterier. Dessa används som underlag i 
lönesamtalen 2021. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Personalpolicy och Lönepolicy 2020 - 2022 
Tjänsteskrivelse, 191104 
 
BEDÖMNING 
Personalpolicy och lönepolicy är viktiga grunder i kommunens 
personalpolitik. Dessa har uppdaterats i samverkan och med följsamhet 
till kommunens övriga styrdokument  
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Dnr. KS-2019-0328-024  § 10 

 

LÖNEÖVERSYN 2020 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Det generella utrymmet för löneökningar 2020 beslutas till 2,3%.  
 
Till nedanstående riktade satsningar ges ett utrymme på ytterligare 0,2%: 
Utrymmet för administratörer/handläggare, ekonomer, fysioterapeuter, 
arbetsterapeuter beslutas till 4%.  
Riktad satsning om 500 kr ges till 25 av kommunens medarbetare som 
utmärker sig inom kriteriet ansvarstagande/självständighet. 
Sjuksköterskor som uppfyller kriterierna för särskilt yrkesskickliga ges 
500 kr utöver generellt utrymme.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
I 2020 års budget är löneökningarna beräknade till 2,5%. Fyra 
huvudöverenskommelser omförhandlas centralt under 2020: Kommunal, 
OFR Allmän Kommunal Verksamhet (Vision, Akademikerförbundet 
SSR, Ledarna, Teaterförbundet), ORF:s förbundsområde Läkare samt 
AkademikerAlliansen, som består av 17 Saco-anslutna förbund. Det 
finns därmed en viss osäkerhet i prognosen för utfallet i löneöversyn 
2020.  
Det generella utrymmet för löneökningar 2020 bör beslutas till 2,3%. 
Detta skapar marginal för riktade satsningar och en viss höjd för vad nya 
huvudöverenskommelser eventuellt kan komma att innebära. Om 
Kommunal även fortsättningsvis tecknar ett siffersatt avtal kan det 
innebära ett högre procentuellt utfall än budgeterat. 
Vision har i tjänsteskrivelse (dnr KS-2019-0060-04) yrkat att medel 
avsätts i budget 2020 för 5% i löneökningar till sina medlemmar. Detta 
har tagits i beaktande och arbetsgivaren delar förbundets bild. De 
befattningar som berörs är administratörer, handläggare och ekonomer. 
Riktad satsning om generellt 4% föreslås för dessa befattningar. I 
arbetsgivarens översyn har även fysioterapeuter och arbetsterapeuter haft 
lägre löneutveckling än jämförbara yrken. Därför bör även 
fysioterapeuter och arbetsterapeuter ges ett generellt utrymme om 4%. 
Arbetsgivaren bör eftersträva att frångå riktade satsningar med effekten 
att lönestrukturen påverkas och att nya behov av riktade satsningar 
uppstår. Arbetsgivaren bör istället rikta satsningar mot prestation och 
därför föreslås en riktad satsning för medarbetare som utmärker sig inom 
lönekriteriet ansvarstagande/självständighet samt sjuksköterskor som 
uppfyller kriterierna för särskild yrkesskicklighet.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Utfall lönerevision 2019  
Processbeskrivning löneöversyn 2020 
Tjänsteskrivelse, 191209 
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     § 10 

 
BEDÖMNING 
De riktade satsningar som föreslås mot vissa yrkesgrupper är behov som 
uppstått som konsekvens av tidigare satsningar. Att rikta satsningar mot 
kompetens och beteenden som arbetsgivaren värdesätter är ett sätt att 
leda medarbetarna mot önskad prestation och belöning för prestationen.  
 
 
 
Beslutet skickas till: 
HR-chef 
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Dnr. KS-2019-0335-106   § 11 
 

BUDGET OCH VERKSAMHETSPLAN 2020 FÖR 
KOMMUNALFÖRBUNDET PARTNERSKAP INLAND – 
AKADEMI NORR 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 
budget och verksamhetsplan 2020 för kommunalförbundet Partnerskap 
Inland – Akademi Norr godkänns. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunalförbundets budgetprocess ska tidsmässigt anpassas till 
medlemskommunernas. Budgeten ska innehålla en plan för 
verksamheten och ekonomin under budgetåret. 
Förslag till budget 2020 är inte en budget i balans, men med hänvisning 
till beslut 2017-11-23 att eget kapital inte får understiga 2 500 000 kr så 
bedömer direktionen att förbundet kan fastställa denna budget. Eget 
kapital bedöms att vid utgången 2019 vara 3 500 000 kr, underskottet tas 
från kassan. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse, 191213 
Förslag till budget 2020, 191112 
Förslag till verksamhetsplan för 2020 
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Dnr. KS-2020-0035-608   § 12 
 

LÄSÅRSTIDER 2020/2021 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Läsårstider 2020/2021 enligt nedanstående förslag:  
 
Läsår 2020/2021 elever (178 dagar) 
 
Ht 2020: v. 35 – 52 må 24/8 – ti 22/12 
Vt 2021: v. 2 – 23 må 11/1 – fr 11/6 
 
Lovdagar: 
Vecka Datum 
39 28/9 Studiedag 
44 26-30/10 Skollov 
10 8-12/3 Sportlov 
14 6-9/4 Påsklov 
19 14/5 Lovdag 
 
Lärares kompetensutvecklingsdagar (16 st): 
Vecka Datum Antal dagar 
34 17-21/8 5 
39 28/9 1 
44 26-29/10 4 
1 7-8/1 2 
24 14-17/6 4 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Föreslagna läsårstider 2020/2021 för Dorotea kommun har utformats i 
syfte att underlätta för de elever som studerar vid gymnasieskolan i 
Vilhelmina kommun.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200108 
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Dnr. KS-2020-0036-026   § 13 
 

KARTLÄGGNING PSYKOSOCIAL ARBETSMILJÖ 
STRANDENSKOLAN 

 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsens föreslås notera information om kartläggning av den 
psykosociala arbetsmiljön på Strandenskolan. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Strandenskolan har under en lång period haft en psykosocial arbetsmiljö 
som inte har varit bra. En arbetsmiljögrupp med ledning och fackliga 
ombud har arbetat med frågan sedan 2018 men inte nått förväntade 
resultat. Utifrån det har fackliga organisationer påkallat en inspektion av 
Arbetsmiljöverket i frågan. I Arbetsmiljöverkets föreläggande ingick att 
en kartläggning av Strandenskolans psykosociala arbetsmiljö skulle 
utföras av extern part. Kartläggningsrapporten visar på ett svagt 
ledningsstöd och en avsaknad av rutiner och riktlinjer. Rapporten har 
skickats in till Arbetsmiljöverket och kommer även att vara ett underlag i 
det fortsatta arbetet för arbetsmiljögruppen. Arbetsmiljöverket har 
godkänt Dorotea kommuns rapport i ärendet.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200108 
Rapport angående organisatorisk och social arbetsmiljö för arbetstagare 
på Strandenskolan i Dorotea.  
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Dnr. KS-2019-0067-880   § 14 
 

KULTUR- OCH BIBLIOTEKSPLAN 2020 - 2023 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta den 
föreslagna Kultur- och biblioteksplan inkl. skolbiblioteksplan  
2020 - 2023. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 

Enligt bibliotekslagen (2013:801) 17 § ska kommuner och landsting anta 
biblioteksplaner för sin verksamhet på biblioteksområdet. 
 
Dorotea kommuns tidigare kultur- och biblioteksplan gällde för 2016–
2019, varpå en ny behöver antas för åren 2020 – 2023. För det fall 
kommunen bedriver skolbiblioteksverksamhet som huvudman ska även 
den ingå i planen.  
 
Utformningen av planen har skett utifrån i planen angivna vägledande 
dokument, samt genom dialog med skola, samisk samordnare och 
föreningar. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll KS 190226, § 23  
Tjänsteskrivelse, 200120 
Kultur- och biblioteksplan inkl. skolbiblioteksplan 2020 – 2023 
 
BEDÖMNING 
Att det är av stor vikt att anta den föreslagna kultur- och biblioteksplan 
inkl. skolbiblioteksplan 2020–2023, för att följa bibliotekslagen 
(2013:801) 17 §. 
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Dnr. KS-2020-0013-280   § 15 
 

FASTIGHETSÖVERVAKNING 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att godkänna 
förslaget och anvisa pengar för investeringen från en utökad 
investeringsbudget.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Under 20 år har vi byggt upp ett fastighetsövervaknings system (TAC 
Vista) som nu håller på att gå ur tiden på grund av att operativsystemet 
Windows 7 ersätts av Windows 10 och det stöder inte TAC Vista. Nu 
måste vi uppgradera vårt övervakningssystem till ny plattform (Schneider 
StruxureWare). Alla nyare anläggningar är redan uppgraderade så det är 
de äldre som det gäller, till en kostnad av 550 000 kr. 
Även larmsändaren för fastighetslarm som sitter i kommunhuset är 
uppsagd av SOS till den 2019-12-31 på grund av för gammal 
larmsändare, den är nu bytt till en ny larmsändare. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200110 
 
BEDÖMNING 
Utan fungerande övervakningssystem klarar vi inte fastighetsskötseln 
med det stora fastighetsbestånd vi har. 
 
ÅTERRAPPORTERING 
Sommaren 2020 efter utfört uppdrag redovisas de faktiska kostnaderna. 
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Dnr. KS-2020-0016-104   § 16 
 

PARTISTÖD 2020 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att betalning av 
partistöd 2020 ska genomföras i april månad, efter redovisning från 
respektive parti, i enlighet med antagna riktlinjer. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Nuvarande riktlinjer fastställdes av kommunstyrelsen 2018-06-18 
avseende tidplan för inlämnande av den årliga redovisningen från 
partierna. Enligt kommunfullmäktiges beslutade sammanträdesplan sker 
vårens sammanträde i mars, det ska dock inte utgöra något hinder. 
Kommunfullmäktige kan i mars besluta att utbetalning sker under april 
månad, efter redovisning från respektive parti, i enlighet med antagna 
riktlinjer.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200113 
Riktlinjer, 180618. 
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Dnr. KS-2020-0030-009   § 17 
 

DATORER TILL FÖRTROENDEVALDA 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att inköpa nya 
datorer till förtroendevalda enligt alternativ 1. 
Alt. 1 Dell Latitude, rekonditionerad, 12,5” skärm, där tre års garanti 
ingår. Totalt: c:a 200 000:-. Finansieras via en utökning av 
investeringsbudgeten. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Nuvarande datorer innehåller operativsystemet Windows 7 och de kan 
inte uppgraderas till Windows 10. Windows 7 kommer inte att supportas 
längre vilket innebär att vi måste skaffa nya datorer till de 
förtroendevalda.  
Datorer till de förtroendevalda genererar mindre arbetsbörda för 
administratörerna och en besparing på papper och miljö.  
Ur säkerhets- och kapacitetssynpunkt har vi inte möjlighet att erbjuda 
fritt wifi för att möjliggöra nyttjande av politikernas privata datorer. 
Kommunen har drygt 50 stycken förtroendevalda som är i behov av en 
dator. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200120 
Prislista, 191203. 
 

  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 
  

KOMMUNSTYRELSENS AU 2020-01-28 
  

Justerandes signatur  kopia överensstämmer med original 
 

22 

 
Dnr. KS-2020-0024-100   § 18 
 

BOSTADSFÖRSÖJNINGSPROGRAM FÖR DOROTEA 
KOMMUN 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige godkänner förslag till 
bostadsförsörjningsprogram för perioden 2020 - 2023. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Enligt lagen (2000:1383) om kommunernas bostadsförsörjningsansvar 
ska kommunerna ha ett aktuellt program för bostadsförsörjning. 
Dorotea kommun har tagit fram ett förslag till 
bostadsförsörjningsprogram för perioden 2020 - 2023.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200117 
Förslag till bostadsförsörjningsprogram, 200109 
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Dnr. KS-2020-0027-051   § 19 
 

REGIONALT TRAFIKFÖRSÖRJNINGSPROGRAM FÖR 
VÄSTERBOTTENS LÄN 2020 – 2023 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslås lämna följande tillägg till remissen från 
Dorotea kommun, där man förtydligar vikten av att innefatta hela 
järnvägsnätet i norr. Vi inväntar fler förslag från andra inlandskommuner 
som eventuellt kommer inarbetas i kommunens yttrande. 
 
Sid. 7, punkt 3, Ökad samverkan mellan de aktörer som påverkar 
resenärernas helhetsupplevelse 
Samverkan mellan olika aktörer i norra Sverige blir än mer viktigt i 
arbetet med att planera för och bygga Norrbotniabanan ”samt 
upprustning av Inlandsbanan och tvärbanorna.’” 
 
Sid. 8, punkt 5, Nuläge och omvärld 
Norra Sveriges behov att förbereda för och maximera nyttan av 
Norrbotniabanan ”samt att skapa ett redundanssystem för järnvägsnätet i 
norr.” 
 
Sid. 11, punkt 8, Åtgärder för att skydda miljön 
Tvärbanan Hällnäs – Storuman elektrifieras ”,drivs på andra drivmedel 
till exempel HVO eller vätgas.” 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Den regionala kollektivtrafikmyndigheten ska regelbundet ta fram ett 
regionalt trafikförsörjningsprogram. Det är en strategisk plan för 
utveckling av den regionala kollektivtrafiken. Programmet ligger till 
grund för exempelvis arbetet inför upphandlingar och för att förbättra 
tillgänglighet och kvalitet i kollektivtrafiken. Ett nytt program behöver 
tas fram då det nuvarande sträcker sig till 2019.  
Det regionala trafikförsörjningsprogrammet är underställt den Regionala 
Utvecklingsstrategin (RUS), på samma sätt som Länstransportplanen. En 
ny RUS är under framtagande.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Remiss – Regionalt trafikförsörjningsprogram för Västerbottens län 
2020 - 2023, remiss från Regionala Utvecklingsnämnden 191205 
Yttrande, 200120 
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Dnr. KS-2019-0241-103   § 20 

 

DOROTEA FOLKHÄLSORÅD 2019 - 2022 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Sammansättningen av Folkhälsorådet ska vara enligt följande: 
 
Nicke Grahn, L  Kommunen, ordförande  
Göran Gunnarsson, L Ledamot från vård- o stödutskottet 
Marita Jacobsson Skolsköterska 
Marie Blomberg Skolchef 
Linnéa Johansson Kultur- och fritidschef 
Jenni Sihlén  Representant från omsorgen 
Maria Kristoffersson, C 1 politiker Region (Landstinget) 
Kristina Grönlund Verksamhetschef Region (Landstinget) 
 
Beslutet delges kommunstyrelsen. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Rådet består av politiker och tjänstemän från region (landsting) och 
kommun. Rådet ska i samverkan med samhällets övriga aktörer verka för 
goda vanor och en hälsosammare livsstil för alla kommunens innevånare. 

  
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll KSau 191104, § 106 
Protokoll VSU 191104, § 116 
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Dnr. KS-2019-0242-103   § 21 

 

KOMMUNALA PENSIONÄRS- OCH 
TILLGÄNGLIGHETSRÅDET (KPTR) 2019 - 2022 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS BESLUT 
Fastställa representanter i KPTR enligt inkomna nomineringar: 
 
Greger Lindqvist, S  Kommunen, ordförande 
Göran Gunnarsson, L förtroendevald ur vård- och  
  stödutskottet 
Håkan Eriksson, C förtroendevald ur miljö- och  
 byggnadsnämnden 
Pensionärsorganisationerna  
Funktionsrättsorganisationerna  
Region (Landstinget)  
 
Följande nomineringar har inkommit: 
 
PRO  Ulf Persson 
SPF  Sonia Danielsson 
SKPF  Margot Östman 
Neuroförbundet Carina Oscarsson 
Synskadades Riksförbund Marie-Louise Ahlqvist 
Reumatikerföreningen Irene Edlund 
Diabetesförbundet Ingen nominering 
Landstinget  Mikael Jansson (arbetsterapeut) 
 
Uppdra till allmänna utskottet att uppdatera riktlinjerna till att gälla för 
Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet (KPTR). 
 
Beslutet delges kommunstyrelsen. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet är ett samverkansorgan 
mellan pensionärsorganisationerna, organisationerna för 
funktionsnedsättning och kommunen. I detta råd tar man upp frågor 
kring samhällsplanering och befintliga resurser inom service. 
Rådet har bytt namn från Kommunala pensionärs- och handikapprådet 
till Kommunala pensionärs- och tillgänglighetsrådet. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Riktlinjer KPHR 150119 
Protokoll KSau 191104, § 124 
Protokoll VSU 191104, § 117 
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Dnr. KS-2020-0026-041   § 22 
 

INVESTERINGSMEDEL FÖR BREDBANDSPROJEKT 2020 
 

ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige bevilja 500 tkr för 
medfinansiering i det bredbandsprojekt som kommunerna i Västerbotten 
gemensamt kommer lämna in till Tillväxtverket. Finansieras genom en 
utökning av investeringsbudget enligt medfinansieringsintyget. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Enligt preliminära siffror kommer Västerbotten att kunna söka 16,8 
miljoner kronor hos Tillväxtverket för fortsatt bredbandsutbyggnad 
förutsatt att vi medfinansierar 50 %. Enligt samråd med övriga 
kommuner i Västerbotten har Dorotea kommun fått fördelat 500 tkr och 
behöver därför medfinansiera motsvarade belopp. Stadsnätsenheten 
föreslår att bygga bredband till Mårdsjö år 2020 för dessa pengarlagen 
(2000:1383) om kommunernas bostadsförsörjningsansvar ska 
kommunerna ha ett aktuellt program för bostadsförsörjning. Dorotea 
kommun har tagit fram ett förslag till bostadsförsörjningsprogram för 
perioden 2020 - 2023.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200109 
Bredbandsstrategi antagen av KF 2014-11-24 §87 
Tillväxtverket Utlysning 2020:1 Övre Norrland 
 
BEDÖMNING 
För att nå Regeringens bredbandsmål 2025 måste vi fortsätta bygga 
samhällsviktig infrastruktur i form av bredband. Kommunens lokala 
bredbandsstrategi går i linje med Regerings bredbandsmål och enligt 
fastställd politisk prioritering är Mårdsjö näst på tur. Medfinansieringen 
behöver tas utöver den investeringsplan som finns för övriga projekt. 
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Dnr. KS-2020-0031-045   § 23 
 

UTÖKAT BORGENSÅTAGANDE 
 
ALLMÄNNA UTSKOTTETS FÖRSLAG TILL BESLUT 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige beslutar att såsom för 
egen skuld ingå borgen för Doroteahus AB:s låneförpliktelser upp till ett 
totalt högsta lånebelopp om 160 000 000 kr, jämte därpå löpande ränta 
och kostnader. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Doroteahus i Dorotea AB har i juni 2017 fått i uppdrag av 
kommunfullmäktige att bygga en ny sjukstuga i anslutning till 
äldreboendet Bergvattengården. Doroteahus upplånar pengar för om- 
och tillbyggnad i och till Bergvattengården för den nya sjukstugan med 
tillhörande landningsplats för helikopter och därtill uppkomna kostnader 
för markanskaffning, detaljplan, konsulter, bygglov etcetera. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 200124 
Projektavtal sjukstuga 
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